
RAM Möte 2017

Minnesanteckningar Ram möte Överkalix JVK den 6:e april 2017 i Folketshus.

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Göte Jönsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Sedan informerade 
han om kretsens arbete med att modernisera en skjutbana i kommunen och att det planeras att bli på 
den befintliga skjutbanan i Rödupp. Ordförande informerar även om läget med skottpengar och 
ungdomsverksamheten.

§ 2 Älgvandring

Björn Sundgren från Jägareförbundet informerade om älgmärkningsprojekt och älgvandringen i 
länet.

§ 3 Avskjutning

Mikael Larsson informerade om älgobsen och avskjutningen inom ÄFO6.

§ 4 Grupparbeten

De olika blocken delades upp och gjorde ett grupparbete som sedan sammanställdes och presenterades. 
Se bilaga.

§ 5 Jakttidsfönster

Björn och Mikael talade om jakttidsfönster i vissa delar av ÄFO6. Stor majoritet av deltagarna på 
mötet var emot jakttidsfönter.

 § 5 Avslutning

Ordföranden avrundar mötet och tackar för deltagandet.


